
Klimatické podmienky sú ideálne, horšie je to s
podmienkami ekonomickými

Približná spotreba jabĺk na Slovensku je okolo stopäťdesiattisíc kilogramov ročne. Na slovensku
dopestujeme päťdesiattisíc, z toho desaťtisíc vyvezieme do zahraničia, kde ich predáme výhodnejšie.
Zvyšných vyše stotisíc dovážame hlavne z Poľska, Belgicka, Holandska a Talianska. Naše klimatické
podmienky sú pritom pre jablká ideálne. Podľa ovocinárov však nie sú ideálne podmienky
ekonomické.

Pozrite si celú reportáž zo spravodajstva TV JOJ (Málo vyrábame a veľa dovážame) od času 34:34.

 


